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Kde najít informace?
Informace o  vytváření tohoto systému 

ani o  jeho rozpočtu nelze najít v  žádném 
ze zápisů VV, jedinou informací, a to ještě 
velmi maskovanou, je bod 20. zápisu VV 
ČJF z  20. 7. 2013: „Pracovní skupina jed-
nala opakovaně s  firmou ACE Design na 
vytvoření nového webu a  s  tím souvise-
jících změn databázových systémů. Do 
31. 8. 2013 bude vyhotovena analýza na-
tolik popisná a podrobná, aby bylo možné 
co nejpřesněji vyčíslit náklady. Na základě 
analýzy bude navržen rozpočet a smlouvy, 
případně další postup. Vše pak podléhá 
schválení Rady ČJF.“ 

Ani o zmiňované analýze, ani o navazu-
jících rozpočtech nebo dalších informa-
cích ohledně centrálního webu či online 
přihlašování již nenajdete jedinou zmínku 
v  dalších zápisech z  VV či Rady, od výše 
uvedeného zápisu až do současnosti. 
Zápis z jednání Rady (která ovšem o schvá-
lení těchto dvou projektů ani nehlasovala) 
z 28. 5. 2014 ovšem zmiňuje obě záležitosti 
jako hotovou věc. 

Pružný systém přihlášek
Zatímco centrální web ČJF je sice vizitkou 

celé organizace, ale už jsme si za léta všichni 
zvykli na jeho nedostatky a naučili se s nimi 
žít, systém centrálního online přihlašování 
výrazně ovlivní každodenní existenci všech, 
kteří se závodů účastní nebo je pořádají, pro-
stě těch aktivních sportovců a  pořadatelů, 
pro které by tu ČJF v  první řadě měla být. 
Poměrně bouřlivý porevoluční vývoj organi-
zace celého našeho sportovního odvětví do-
sáhl v tomto směru značného (i když někdy 
přehlíženého) pokroku. Pořadatelé byli vy-
staveni souboji s výsledkovým programem, 
ale vypořádali se s novým systémem se ctí 
a postupně jsme se (také díky stále se rozši-
řující internetové síti) posunuli z dob velmi 
zdlouhavého písemného přihlašování něko-
lik týdnů před závody, přes přihlášky faxem 
až k dnešnímu velmi pružnému systému, kdy 
většina pořadatelů nastavuje konec přihlášek 
na 2-5 dní před závody, přijímají je emailem 
či přes vlastní online přihlášku a  v  případě 
vícedenních závodů se pouze boxy bez uve-
dení jmen koní objednávají dříve. Tím do-

chází ke snížení počtu změn na samotných 
závodech, protože jezdci či majitelé mohou 
přihlásit své koně s  vědomím, jak absolvo-
vali své předchozí starty třeba o uplynulém 
víkendu a znají jejich aktuální formu. Každý 
z pořadatelů byl donucen naučit se ovládat 
výsledkový program nebo si zajistit někoho, 
kdo mu tuto službu poskytne. 

Vlastní zkušenosti
Tento systém funguje přes deset let 

a  všichni se mu již dokázali přizpůsobit 
a zvyknout si na něj. Z pozice jezdce, absol-
vujícího každý týden sezony nějaké závody, 
někdy i dvoje různé, mohu říci, že se při při-
hlašování na závody jen velmi výjimečně 
setkám s  nějakými problémy. Podobnou 
zkušeností oplývá většina jezdců, proto jsem 
se rozhodla provést průzkum mezi druhým 
článkem této symbiózy, pořadateli, zda jsou 
se současným, velmi akčním systémem spo-
kojení nebo vidí potřebu změny. Všichni 
dotazovaní pořadatelé pořádají několikero 
závodů v roce, někteří kromě parkuru i v dal-
ších disciplínách.

pomoc pořadatelům nebo zdroj příjmů pro ČJF?

Členové Rady České 
jezdecké federace 
byli 28. května 2014 
dosti překvapivě 
seznámeni se 
skutečností, že se 
kromě vytvoření 
centrálního webu 
chystá také zavedení 
centrálního systému 
přihlašování na 
závody, a to 
s plánovaným spuš-
těním již od začátku 
sezony 2015. 
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Za JK Ptýrov odpověděla Ing. Pav-
lína Bůžková

1. Systém přihlašování přímo pořadateli 
považuji za vyhovující, ale nebráním se 

navíc možnosti dalšího využití techniky a ná-
vazného vylepšení systému. Díky zvyšujícímu 
se počtu startů na závodech se navyšuje ri-
ziko chyb a  omylů a  pracnost zpracování 
a kontroly (i  ze strany funkčnosti internetu 
a e-mailů). Dobře fungující systém by přinesl 
pořadateli a přihlašovateli další úlevu – sní-
žení rizika chybovosti a méně ruční práce.

2. Kvalita práce centrály ČJF z  pohledu 
uveřejnění výsledků má více faktorů, má 

i vazbu na aktualizaci databáze a dodržování 
pravidel administrace licencí. Ale jedná se 
o jediný oficiální zdroj výsledků a informace 
pro kvalifikace a  kontrolu výkonnosti, jeho 
existence je určitě nutná. V mém případě se 
někdy stává, že se dozvídám pozdě o případ-
ném problému v datech, které odesílám na 
centrálu, a téměř každé závody řeším indivi-
duálně platnost některých licencí. Aby nový 
systém fungoval, včasná a bezchybná práce 
centrály s  databázemi je základem. V  tuto 
chvíli jsou určitě v činnosti ústředí nedokona-
losti především coby práce jako celku i v ná-
vaznosti s informačním servisem.  

3. On-line přihlašování je určitě přínos a další 
zjednodušení práce – proto si ho už ně-

kolik pořadatelů zkoušelo vytvořit samo (i my 
jsme o takovém systému pro naše potřeby uva-
žovali), bohužel bez možnosti propojení s daty 

z  centrály se vždy pro přihlašovatele jedná 
o pracné ruční vyplňování (sama často hlásím 
na závody větší počet soutěžících, a proto pre-
feruji možnost mít alespoň něco opakovaně 
využitelné). Možnost napojení takového sys-
tému na databáze licencí umožňuje mnohem 
snadnější obsluhu, a zpracovávateli výsledků 
možnost načtení dat do výsledkového pro-
gramu. Systém navíc dokáže zabránit jezdci 
v přihlášení se na víc závodů najednou, ale to 
jak důslední budou v tomto směru pořadatelé, 
je stejně pořád na nich samých. 

Ale zdůrazňuji – nepotřebuji a ani nesto-
jím o to, aby za mne někdo inkasoval finance, 
které se týkají závodů – navíc nevěřím tomu, 
že nelze data z druhé strany zneužít. Systém 
by všeobecně měl sloužit pořadatelům a ne 
být proti nim.

Dokážu si samozřejmě představit, že by se 
přístup do této aplikace pořadatelům nebo 
zpracovávatelům výsledků zpoplatnil, např. 
ročním poplatkem nebo zakoupením li-
cence (tvorba, instalace i údržba něco stojí...) 
tak, jako je to u dalších nadstaveb systému  
Gallop. 

Ing. Pavlína Bůžková z JK Ptýrov se 
nám k tématu centrálního přihlašování 
vyjádřila obsáhleji, protože jako jedna 
z mála disponuje více informacemi:

Z mého pohledu lze „Centrální on-line při-
hlašování“ pojmout dvěma způsoby – buď 
jako softwarovou aplikaci propojenou s  da-
tabází, a nebo systém, který centrálně admi-
nistruje za poplatek úplně všechno k realizaci 
závodů, jako je tomu např. v Německu…

Díky tomu, že jsme jako pořadatel uvažo-
vali o  tvorbě systému vlastního, a  zajímali 
se o všechny dostupné možnosti, měla jsem 
možnost připravovaný systém částečně po-
znat. Základ systému je pro přihlašovatele 
i pořadatele poměrně jednoduchý a příjemný, 
obsahuje funkce, které přímo ve výsledko-
vém programu nejsou možné. Samozřejmě 
je třeba snížit co nejvíce riziko chybovosti 
z pohledu rozdílnosti počítačové gramotnosti 
u přihlašovatelů. A každopádně i tento základ 
je závislý na kvalitně vedené a včasně aktuali-
zované centrální databázi.
Bohužel forma prezentace systému a forma 
poskytování informací veřejnosti budí nedů-
věru především u pořadatelů, a k domněnce, 
že ČJF může díky tomuto systému inkasovat 
různé poplatky, či se uvažuje o tom, že platby 
(a to startovného i ustájení) budou probíhat 
přes ně. A to jsem pak zásadně proti – nejen 
proto, že funkčnost systému třeba na úrovni 

Německa je vázána na podmínku nejpozdější 
uzávěrky přihlášek dva týdny před akcí, ale 
zcela negativně jsem proti faktu, že finance 
pořadatele by byly krátkodobě svěřeny jiné 
organizaci. Musíme brát především v potaz, 
jaký je dnes aktuální stav u nás. 

Za společnost EQS Plzeň odpověděl 
Jan Stroner

1.  Zdá se, že kultura přihlášek se v poslední 
době přece jen lepší. Z hlediska přihla-

šovatele  mně osobně vadí, když musím vy-
pisovat on-line přihlášky, které mají některé 
subjekty na webu. Nemohu tak uplatnit svoji 
jednoduchou a  účinnou databázi v  excelu. 
Tj. stejně si musím  přihlášku připravit, vy-
tisknout a pak to celé znovu přepsat. Z hle-
diska pořadatele již dovedu některé chyby 
nebo chybějící údaje v  přihlášce opravit 
popř. doplnit z databáze Gallopu. Závažnější 
problémy tak se současným způsobem ne-
máme. Rozmanitost forem přihlášky je spíše 
zábavou než zatížením. 

2. Většinou výsledky na webu ČJF nehle-
dám. Rychlejší info o závodech lze větši-

nou nalézt na webu jednotlivých pořadatelů 
nebo oblastí. Chyby jsem zatím žádné neře-
šil a ani nikdo z ČJF mne v takové záležitosti 
nikdy neoslovil. 

3. V této záležitosti jsem velmi skeptický. 
Chápu, že některé podnikatelské 

subjekty, které pořádají závody každých  
14 dnů, potřebují celý systém zefektivnit, 
aby více vydělaly. Osobně jsem však dů-
razně proti. Nevěřím, že by celý systém 
mohl být přínosem. Spíše komplikací. 
Každý takový systém potlačuje částečně 
přirozenou komunikaci mezi lidmi, a  to 
samo o sobě dobře není.

Za JK Tandem Dubenec odpově-
děla Ing. Zuzana Horká

1. Se systémem přihlašování jsem spoko-
jená jako přihlašující i  jako pořádající 

subjekt. Je to maximálně flexibilní a v době 
internetu bezproblémové. 

2. Nahlašování výsledků je slabší, spíše 
než centrála ČJF se nám dříve ozvou 

samotní jezdci nebo zřizovatel systému „par-
kur-index“, že údaje nejsou v databázi, přes-
tože byly odeslané. 

3. Centrální přihlašování je jen zbytečný 
mezičlánek mezi pořadateli a  jezdci, 

stačilo by postihnout ty, kteří „chytračí“ a při-
hlašují se na více závodů ve stejném termínu 
a potom si vybírají, kam opravdu pojedou – 
zřejmě podle početnosti startovního pole.

1. Jak jste spokojen se současným sys-
témem přihlašování na závody, kdy 

jezdci (subjekty) zasílají přihlášky přímo 
pořadateli – cítíte nějaké výhody nebo 
nevýhody? Mohlo by některé z nich od-
stranit centrální online přihlašování?

2. Jak jste spokojen se spoluprací s cen-
trálou ČJF ohledně zveřejňování 

výsledků ze závodů, které zašlete? Jak 
rychle jsou zveřejněné a ozve se vám 
někdo z centrály, abyste napravil chybu, 
pokud je v zaslaných výsledcích chyba 
a nelze je zveřejnit?

3. Myslíte si, že bude centrální online 
přihlašování přínosem nebo se jedná 

o mezičlánek, který systém fungující 
v současnosti vlastně nepotřebuje?

3otázky pro

POŘADATELE
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Za TJ Start Domažlice odpověděl 
Antonín Pittner

1. Současný systém přihlašování na závody 
– přihlášky přímo pořadateli – nám, jako 

pořadateli závodů na oblastní úrovni, zcela 
vyhovuje. Centrální online přihlašování pro 
závody kategorie B, C není nijak potřebné. 

2. Se zveřejňováním výsledků ze závodů 
centrálou ČJF v  průběhu uplynulých let 

nemáme žádné problémy. Pouze před cca 
12-13 lety nebyly naše výsledky zveřejněny 
údajně proto, že nebyly doručeny – upozornění 
přišlo v listopadu, závody se konaly v květnu. 
Následně se zjistilo, že výsledky byly odeslány 
řádně v termínu, ale v jiném programu.

3. Centrální online přihlašování by pro pořa-
datele na okresní-oblastní úrovni (a těch 

je většina) nebylo žádným přínosem. Naopak 
by byl zřejmě problém s pružností možného 
přihlašování. Navíc by si online přihlašování 
na ČJF vyžádalo finanční prostředky, což je asi 
v současné době nežádoucí, jak pro ČJF, tak 
i případné převedení nákladů na pořadatele.

Za JK Borová odpověděla Marcela 
Kamírová

1. Přihlašování na závody v současné době 
komplikují sami jezdci, většina z nich do-

káže vyplnit přihlášku i s čísly licencí, když má 
někdo 1-2 koně, ale když jich někdo přihlašuje 
více, tak velice často bez č. licence nebo s chyb-
ným číslem, pokud napíše jen jméno, tak občas 
není dobře napsané, a pak musíme v počítači 
hledat, o jakého koně by se asi mohlo jednat, 
což samozřejmě může zčásti vyřešit on-line 
formulář. Dalším problémem je přihlašování 
po uzávěrce, v Gallopu je možnost nastavení 

dvojnásobného startovného, ale to se raději asi 
jezdec odhlásí, což v naší oblasti není žádoucí.

2. Elektronické výsledky zasíláme hned 
večer po skončení závodů, originály do 

týdne. Problémem je, že informaci o  tom, 
že není něco v pořádku, se nedozvíte včas, 
až třeba na konci sezony nebo když někdo 
potřebuje kariéru koně a shání se, proč tam 
výsledky nejsou. Z ČJF nikdo nenapíše zprá-
vičku, že výsledky obdrželi.

3. Nenašla jsem nic zásadního, v čem by nám 
centrální přihlašování pomohlo, na drezury 

jsme měli na sobotu přes 90 startů, takže jsem se 
od středy modlila, aby se někdo odhlásil (máme 
jen jeden pískový obdélník), kdo bude na cen-
trální evidenci kontrolovat počty startů a včas 
stopne příjem přihlášek v případě jejich velkého 
počtu? Pokud si na vícedenní závody nechá-
váte stavět turnajové boxy, potřebujete už min. 
týden dopředu vědět, kolik jich budete potřebo-
vat, z těchto důvodů máme většinou uzávěrku 
alespoň 6 dní dopředu, nevím, zda nový pro-
gram dokáže všechno tohle ohlídat. Nedovedu 
si představit, že by nám z nějakých technických 
důvodů dorazily startovní listiny až po závodech. 
Myslím si, že důležitější a jednodušší by bylo do-
táhnout do konce Gallop (mám dobrou zkuše-
nost s tím, když něco potřebuji a zavolám, vždy 
to dáme po telefonu nebo přes vzdálený přístup 
rychle do pořádku) nebo nějaký jiný program, 
doladit v Gallopu věci jako prezentace u drezur, 
ekonomika u všestrannosti a podobně. 

Za JK Robin Jindřichův Hradec od-
pověděla Karolína Prokešová

1. Výhodou současného systému je, že se 
přímo domluvíme s  každým jezdcem 

jednotlivě, komunikace je rychlejší, vede ke 
spokojenosti. Navíc přihlašování je jedno-
duché, jezdci zašlou mail, zatelefonují apod. 
Myslíme si, že kdyby se měli někde registro-
vat, nahlašovat a neměli by konkrétní infor-
mace, že by to ke spokojenosti nevedlo. 

2. Ohledně zveřejňování výsledků ze zá-
vodů si v loňském roce účastníci závodů 

stěžovali, že to trvá dlouho, cca až 14 dní tr-
valo, než se výsledky objevily na ČJF (z naší 
strany byly přitom zasílány ihned druhý den 
po závodech). Letos si zatím nikdo nestěžo-
val, výsledky se objevily poměrně rychle. 

3. Myslíme si, že centrální online přihlašo-
vání přínosem nebude, současné zasílání 

přihlášek nám vyhovuje, s každým se domlu-
víme přímo, individuálně, vyhovíme přáním, 
požadavkům, domluvíme pořadí při větším 
počtu koní apod. Myslíme si, že doposud sys-
tém fungoval dobře, bez problémů, že novinky 
nepotřebuje. Určitě by byl jen mezičlánkem, 
pořadateli by to nijak výrazně nepomohlo. 

Za JK Klatovy Luby odpověděla Eva 
Vodičková

1. Současný systém mi vyhovuje, pokud 
jsou nějaké nevýhody, tak snad nepře-

hlednost některých přihlášek. To by pravdě-
podobně centrální přihlašování odstranilo, 
ale není to žádný zásadní problém. Naopak 
výhoda je pružnost, možnost kontaktu s při-
hlašujícím v případě nějaké nejasnosti. Stává 
se, že ještě večer před závody se dvojice od-
hlásí např. pro zranění koně apod., nevím, jak 
by to fungovalo v případě mezičlánku.

2. Zveřejňování výsledků nesleduji, z cen-
trály se mi zatím nikdo neozval, možná 
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K čemu bude sloužit tento systém? 
S čím bude propojen? 

Samostatná dynamická aplikace bude 
na základě dat sportovního kalendáře a po-

třebných informací z  databází jezdců, koní 
a  subjektů, umožňovat vytváření záznamů 
o soutěžích pro jednotlivé závody, vkládání 
rozpisů (v  PDF formátu) ze strany pořada-

telů a  následné autorizované přihlašování 
subjektů a  jezdců na závody elektronickou 
cestou. 

Aplikace bude poskytovat data pro vy-
tváření startovních listin ve výsledkovém 
programu ACE Gallop, odpadne tedy přepis 
přihlášek došlých různými cestami pořadateli 
do výsledkového programu. Hlavním cílem 
této aplikace je zjednodušení a  zpřesnění 
přihlašovacího procesu na závody a tím sní-
žení chybovosti pořízených výsledkových dat. 
V následném zpracování výsledků tak dojde 
ke snížení pracnosti při jejich kontrole, pre-
zentaci na webu a dalším využití (např. Pře-
hled o sportovních koních). V systému bude 
nastaven vždy pro dané závody termín přihlá-

V posledních dvou letech čím dál intenzivněji přicházejí dotazy, zda ČJF 
spustí nějakou plošnou jednotnou formu online přihlašování na závody. 
Mimo různé nabídky na samotné zhotovení nás kontaktují i někteří 
pořadatelé. ČJF tedy tuto poptávku musí reflektovat. Současný způsob 
přihlašování na závody je na dohodě nebo principech každého pořada-
tele samostatně. V lepším případě má pořadatel naprogramovaný vlastní 
webový formulář, v ostatních případech se posílají přihlášky emailem, 
smskou, telefonickým hovorem apod. Účelem tedy je usnadnění postupů 
oběma stranám, jak pořadateli, tak jezdci. 

Vyjádření České jezdecké federace
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proto, že je vše v  pořádku. Jeden problém 
jsme měli, ozvala se jezdkyně, že má zapsáno 
12 tr. b. a  videem může dokázat, že měla 
jen 8. Už si to přesně nepamatuji, ale vím, že 
přepsání výsledku bylo dost složité.

3. Musela bych mít více informací, ale v zá-
sadě si myslím, že každý mezičlánek vět-

šinou dělá věci složitějšími, dává prostor pro 
chyby a znesnadňuje komunikaci.

Za JK Tachov Oldřichov nám krátce 
odpověděl Ing. Milan Pěchouček

Souhlasíme se současným systémem 
a  nový systém nepodporujeme, přinesl by 
další extra „úřadování“ a komplikace při změ-
nách v přihláškách.

Otázky a zase jen otázky
Ze všech uvedených informací vyplývá 

vlastně jen řada otázek. Jak je možné, že 
v  zápisech z  VV ani Rady nelze nalézt in-
formace o  plánovaném zavedení centrál-
ního přihlašování, a  přitom se plánuje už 
na sezonu 2015? Proč není v  zápise z  VV 
informace o předložení podrobné analýzy 

a souvisejícího rozpočtu (ani na centrální 
web, ani na online přihlašování) a  proč 
nebyly Radě předložené ke schválení? Ne-
mluvě o tom, že by jistě bylo vhodné vybí-
rat z více nabídek, třeba ohledně přípravy 
centrálního webu byla rovnou oslovena 
firma ACE Design, přestože například čtyři 
z  oblastních webů přehledně a  jednotně 
spravuje jiná firma a takové stránky už by 
se s  nižšími náklady snadno převedly na 
centrální systém. 

Pokud by nová aplikace online přihla-
šování skutečně měla pouze zjednodušit 
práci pořadatelům, proč se její příprava 
tají a proč se zkušebně netestuje již v této 
sezoně na více závodech, aby se vychytaly 
chyby před plošným nasazením? Po zku-
šenostech s  výsledkovým programem již 
víme, že určitě nepoběží bezchybně hned 
od začátku. Hodlá ČJF v  budoucnu tuto 
aplikaci využít jako zdroj příjmů, když se 
jí stále nedaří prosadit zvýšení poplatků, 
protože řada zúčastněných má pocit, že 
neví, jak s  těmito financemi bude naklá-
dáno? 

Jak je to v zahraničí?
Například z Německa víme, že se nemusí 

jednat pouze o odvádění určité částky pořa-
datelem za každého startujícího, vydělávat 
se může na zpoplatnění změn, procentech 
z ustájení, zavedení zápisného a tyto náklady 
zase musí nést účastníci závodů. V Německu 
je jezdecký sport skutečným průmyslem, 
v Polsku i na Slovensku, tedy v zemích s fi-
nančně srovnatelným zázemím jezdců 
i pořadatelů, se zatím bez centrálního přihla-
šování také obešli. 

Sledujme více dění
Samotná aplikace by zřejmě byla příno-

sem, ale jsme kromě nákladů na vytvoření 
a další provoz takového systému, které na-
konec všichni zaplatíme, ochotní nést i  ri-
ziko výše zmíněného zneužití? Toto téma by 
jistě zasloužilo prodiskutovat na oblastních 
konferencích, ale pokud nechceme, aby se 
rozhodovalo o nás bez nás, musíme všichni 
aktivně sledovat dění a včas reagovat, nikoli 
pouze čekat, jak všechno dopadne, abychom 
si pak mohli stěžovat.  
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Počty soutěží a startů 
evidovaných Českou 
jezdeckou federací 
v roce 2013

3497  soutěží 
2423  skokových
825  drezurních
199  všestrannosti
50  spřežení

Počet zpracovaných startů
42 406  skoky
5826  drezura
1394  všestrannost
547  spřežení

Zdroj: Přehled o sportovních koních 2013

Německá jezdecká fede-
race v číslech roku 2012

3492  závodů
69 129  soutěží
1 479 966 startů
31 738 035 eur  vyplaceno
80 688  jezdeckých licencí
141 926  licencí koní
2 044  pasů FEI
708 855  členů (171 000 mužů, 
 348 445 mladších než 26 let)
7621  klubů

Zdroj: Pferd-aktuell.de

šek dle rozpisu, nicméně pořadatel bude mít 
možnost akceptovat dvojice i po termínu, dle 
jeho vlastní volby, stejně tak povolovat změny 
u  již přihlášených dvojic. Z  pohledu jezdce 
dojde k té změně, že údaje, které posílal po-
řadateli emailem nebo sms, vyplní v  dané 
aplikaci.

Jak dlouho je v plánu a již se o něm 
oficiálně jednalo na nějakém zasedání 
– VV, Rada, konference?

Od vzniku prvních ucelených materiálů po-
pisujících možné funkce systému uběhl při-
bližně rok. Průběžně byl informován VV ČJF na 
svých jednáních. V prosinci 2013 pak zazněly 
základní informace i na jednání Rady ČJF.

Bude vyžadovat nějaké finanční plnění 
ze strany pořadatelů nebo přihlašova-
ných?

Z pohledu pořadatele a jezdce nevyžaduje 
vznik a spuštění systému žádné finanční pl-
nění. 

S jakými celkovými náklady na jeho 
uvedení do praxe se počítá a kdy se má 
spustit jeho ostrý provoz? 

Náklady na „stavbu“ online přihlašova-
cího systému a jeho uvedení do provozu činí 
64.000,- Kč (bez DPH). Momentálně testují 
jeho funkčnost někteří pořadatelé a s ostrým 
provozem se počítá od roku 2015. 

Lucie Spiwoková, generální sekretářka 

 Německý 
on-line 
systém při-
hlašování. 
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